
 

Referat bestyrelsesmøde 10.10.2023 

Ugedag: Dato: Fra - til: Lokale: Referent: Ordstyrer: Mødeleder: Afbud: 

Tirsdag 10.10.2023 16.30 – 18.30 Personalerum RG Vivi RG - 

Der er pizza fra kl. 16.30 

Pkt. Dagsorden Referat 

1. 

 

 

16.30-16.35 
Godkendelse af referat fra 

bestyrelsesmøde d. 7/9. 

 

Referat godkendt med lille tilføjelse. 

2. 16.35-16.50 
Orientering fra ledelsen. 
Elevtal, økonomi og aktuelt fra 
skolen. 

 

Pt. 67 elever og vi styrer mod et overskud på ca. 190t. 
Budgetkursus 30. – 31. oktober. 
Ny tysklærer Inès begynder i uge 43.  
Vi vælger ny tilsynsførende (Krista Madsen) på 

ekstraordinær generalforsamling d. 24/10 kl. 16.30. 

Der er sendt blomster til Jean. 

Morten Reil (PR-mand) skal opdatere vores hjemmeside 

med nye billeder over hele linjen til 7400,- 

Vi kan sponsorere KR70 Boldklub for beløb ml. 2000 – 
6000.  

3. 16.50-17.00 

Orientering fra 

medarbejderrepræsentant. 
 

Vi er pt. i gang med krop- og sundhedsugen, hvor alle 

elever er på blandede hold. De er meget søde ved 

hinanden og gør det godt. 
 
Danskfagudvalget har udarbejdet en læsehandleplan, der 
ligger på hjemmesiden. Der er mange beskrivelser 

omkring vores forskellige tiltag i danskundervisningen. 

Lige nu drøfter vi hvilke tests, der er bedst og mest 
relevante for os. Mette orienterede om forskellige tiltag.  
 

Der kan som forældre være behov for mere viden om, 

hvor eleverne ligger henne fagligt, og vi snakkede om 

vigtigheden af at kontakte lærerne for uddybning af 

dette. Man kan altid kontakte fag- og kontaktlærere efter 

behov. 

 

Matematikfagudvalget er også ved at udvikle en 

matematikhandleplan, som vurderes færdig i løbet af 

næste år. Vi arbejder på at finde nye 

matematikmaterialer, som kan give rigtig god mening for 

vores blandede klasser. 

 
Vi har klassekonferencer, hvor alle elever bliver gennemgået, så vi sikrer os, at elever ikke bliver ”tabt” 
undervejs. Det giver et godt overblik over elevernes 
progression.  
 

4. 17.00-17.45 

Energioptimering af skolen 
Se og læs bilag! 

Jess gennemgik den statusrapport der blev udarbejdet. 

Der er mange gode muligheder for energiforbedringer og 

omstilling til grøn energi. 



 

      

Gennemgang af energiscreening 
v. konsulent Jess Rowedder 

Dette skal drøftes grundigt og vi nedsætter et 
byggeudvalg: 
Michael, Thomas, Mette, Rasmus, Maia, Dorthe samt flere 
fra personalet. RG sender forslag til mødedato ud. 

5. 17.45-17.55 
Status på projekter 

- Kloakering + fliser 
- Nye lokaler 

 

Der bliver lagt fliser i weekenden foran 
personalerummet, så ingen må holde i indkørslen fredag! 

6. 17.55- 18.05 

Evaluering af arbejdslørdag 

 

Der var et pænt antal mennesker og en god fordeling af 
arbejdsopgaver. Det var godt arrangeret og planlagt og 

fungerede helt efter planen. Vi holder fast i de samme 
rammer for den næste arbejdslørdag. 

7. 18.05 – 18.15 

Evaluering af kræmmermarked 

 

Det var lidt en kamp at få samlet folk til vagtskemaet. Det 

lykkedes dog til sidst, og det blev en fin stand med mange 

besøgende og god stemning. Faktisk var der måske 

rigeligt med folk på til nogle af vagterne. Der blev delt 

MANGE balloner ud.  

Personalet oplevede også, at det var et godt arrangement, 

og det blev afviklet på en fin måde. 
Næste år vil vi gerne have fordelt vagterne allerede inden 
sommerferien. 

8.  18.15 – 18.25 

Evt. 
 

Der efterspørges fra fondsudvalget, om vi vil sælge 

julekort? Det fravælges i år. 

 

Bestyrelseskursus: Rasmus fremsender et link. 

9. 18.25 – 18.30 
 

Dato for næste bestyrelsesmøde 

 

Punkter til dagsorden 

 

Næste møde: 13/12 kl. 16.30 – 18.30. 
 

-Status fra byggeudvalg 

-Forældrebetaling til SFO-åbning i uge 7. 


